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                                                        Protokół 

z  IV sesji  Rady Miejskiej w Kołaczycach 
z  dnia  20 czerwca 2024 roku 

 
  
 
Obrady IV sesji Rady Miejskiej w Kołaczycach otworzył Przewodniczący Rady 
Stanisław Rogaczewski.  Na podstawie listy obecności radnych na sesji stwierdził 
quorum, czyli zdolność rady do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na ustawowy skład Rady – 15  radnych, w sesji uczestniczyło 14  radnych. 
Nieobecna radna Agata Ochałek-Skałba. Nieobecność usprawiedliwiona. 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej uczestniczących w sesji stanowi załącznik do 
protokołu. 
Sesja Rady odbywała się w sali narad w Izbie Muzealnej w Kołaczycach. 
Rozpoczęła się o godzinie 13.00   a zakończyła o godzinie  14.45. 
Przewodniczący powitał przybyłych na sesję: 
- Radnych Rady Miejskiej  
- Burmistrz Kołaczyc – P. Magdalenę Stasiowską, 
- Sekretarz Gminy – P. Martę Liber, 
- Skarbnik Gminy – P. Beatę Bajorek, 
- Kierownika SPZOZ Kołaczyce – P. Piotra Wojnarowicza, 
- Księgową SPZOZ Kołaczyce – P. Magdalenę Piętę, 
- Kierownika Referatu Oświaty i Spraw Społecznych – P. Aldonę Krajewską, 
- Inspektora – P. Stanisława Długosza, 
- Inspektora – P. Marcina Grelę, 
- Inspektora – P. Pawła Hapa, 
- Przewodniczącego Zarządu Miasta Kołaczyce i Sołtysów 
- Pracowników obsługi Rady – P. Dawida i P. Janka, 
- osoby, które oglądają transmisję internetową z obrad sesji. 
Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został doręczony radnym 
i zapytał, czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad sesji. Uwag nie 
było. 
  
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Raport o stanie Gminy Kołaczyce za 2023 rok – debata. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kołaczyc wotum zaufania. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego 

    Gminy Kołaczyce za 2023 rok. 

5.  Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego za 2023 rok. 

6. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

    Kołaczyce za 2023 rok i wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kołaczyc  

    za 2023 rok. 
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7.  Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie dotyczące 

     sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok wraz 

     z informacją o stanie mienia komunalnego. 

8.  Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

     zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

     Kołaczyc za 2023 rok. 

9.  Przedstawienie opinii pozostałych Komisji Rady dotyczących wykonania budżetu 

      i dyskusja nad sprawozdaniem. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

      Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kołaczycach za rok 

      2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

       sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Kołaczyc 

       z tytułu wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na 

       realizację projektu pod nazwą „Rozwijanie systemu ratownictwa na terenie 

       Gminy Kołaczyce poprzez doposażenie jednostek OSP w sprzęt i pojazdy  

       w celu minimalizowania skutków zagrożeń wywołanych czynnikami naturalnymi”. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kołaczyce na 2024  rok. 

14.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kołaczyc w okresie międzysesyjnym. 

15.  Interpelacje i zapytania radnych / w formie pisemnej /, 

16.  Wolne wnioski, 

17.  Zamknięcie obrad IV  sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący  poinformował, że punkt 2 porządku obrad dotyczy raportu o stanie 

Gminy Kołaczyce za 2023 rok  i poprosił o zabranie głosu Sekretarz Gminy w celu 

przedstawienia raportu o stanie Gminy. 

Sekretarz wyjaśniła, że przedstawiony radnym raport  o stanie Gminy Kołaczyce 

dotyczy roku 2023 . Obowiązek opracowania takiego raportu wynika z ustawy  

o samorządzie gminnym. Raport jest publiczny i skierowany jest nie tylko do radnych, 

ale do wszystkich mieszkańców i podmiotów działających na terenie naszej gminy 

oraz jest podstawą do obiektywnej , opartej na faktach oceny. Do przygotowania 

raportu włączyli się prawie wszyscy pracownicy Urzędu Miejskiego w Kołaczycach 

a także wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy. Następnie 



3 

 

przedstawiła najważniejsze informacje zawarte w raporcie.. Poprosiła o ewentualne 

pytania dotyczące przedstawionego raportu. 

Przewodniczący podziękował Sekretarz Gminy za przedstawienie raportu, 

poinformował, że raport jest dostępny  w Biuletynie informacji Publicznej, wyjaśnił, że 

do debaty nie zgłosił się nikt z mieszkańców  i otworzył debatę nad raportem. 

W dyskusji nad raportem głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Aleksander Śliż, 

Przewodniczący Rady, radny Mateusz Michalec, radny Andrzej Maziarz. 

Przewodniczący  zamknął debatę nad raportem i poinformował, że 3 porządku 

obrad dotyczy podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kołaczyc  

wotum zaufania. Następnie odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Kołaczyc wotum zaufania i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr IV/17/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw”, 

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania  stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 4  porządku obrad dotyczy rozpatrzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego Gminy 

Kołaczyce za 2023 rok i poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy  w celu 

przedstawienia sprawozdania. 

Skarbnik przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu  oraz sprawozdanie 

finansowe Gminy Kołaczyce za 2023  rok. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik za przedstawienie sprawozdania 

z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego Gminy Kołaczyce za 2022 rok 

i poinformował, że punkt  5 porządku obrad dotyczy przedstawienia informacji 

o stanie mienia komunalnego za 2023 rok i poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy 

w celu przedstawienia informacji. 

Skarbnik  przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego za 2023 rok. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik za przedstawienie informacji o stanie mienia 

komunalnego za 2022 rok i poinformował, że punkt 6 porządku obrad dotyczy 

przedstawienia opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Kołaczyce za 2023 rok i wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kołaczyc za 

2023 rok i poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji  Wioletę Garstkę  

 w celu przedstawienia opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji  odczytał pozytywną opinię Komisji  z dnia 27 maja 2024 

roku w sprawie wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023  rok. 



4 

 

Przewodniczący podziękował Przewodniczącej Komisji za przedstawienie opinii 

i poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu przedstawienia opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Rzeszowie dotyczącej sprawozdania rocznego z wykonania 

budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego. 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 6/45/2024 z dnia 29 kwietnia 2024 r. Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie. RIO pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 

rok wraz z informacja o stanie mienia komunalnego. Następnie Skarbnik odczytała 

Uchwałę Nr 6/41/2024 z dnia 13 czerwca 2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kołaczycach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Kołaczyc za 2023 rok. RIO pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Kołaczycach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kołaczyc 

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik za przedstawienie opinii RIO w Rzeszowie. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 9 porządku obrad dotyczy przedstawienia 

opinii pozostałych Komisji Rady dotyczących wykonania budżetu  i poprosił 

o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 

Tomasza Namysła. 

Przewodniczący Komisji  odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 20 czerwca  

2024 r. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Piotr Hendzel 

odczytał  pozytywną opinię  Komisji z dnia 20 czerwca 2024 r. w sprawie wykonania 

budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Kołaczyce za 2023 rok. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamknął dyskusję nad sprawozdaniem i poinformował, że punkt  

10 porządku obrad dotyczy podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kołaczycach za rok 2023 i poprosił o zabranie głosu  Panią Magdalenę 

 Piętę- Główną  Księgową w SPZOZ w Kołaczycach w celu przedstawienia rocznego 

sprawozdania finansowego. 

Główna Księgowa przedstawiła roczne sprawozdanie finansowe SPZOZ 

w Kołaczycach za rok 2023. 
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Przewodniczący podziękował Głównej Księgowej za przedstawienie rocznego 

sprawozdania i  poprosił o zabranie głosu Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych Piotra Hendzla  o przedstawienie opinii  

o sprawozdaniu. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji odczytał pozytywną opinię w sprawie rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kołaczycach za rok 2023. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr IV/18/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 11 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok, odczytał treść 

projektu uchwały  i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr IV/19/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania  stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 12 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Kołaczyc z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok, odczytał treść projektu uchwały  

i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr IV/20/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania   stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że absolutorium dla Burmistrza Kołaczyc z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Kołaczyce za 2023 rok zostało udzielone. 

Burmistrz podziękowała  radnym za udzielenie absolutorium. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 13 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację 

projektu pod nazwą „Rozwijanie systemu ratownictwa na terenie Gminy Kołaczyce 

poprzez doposażenie jednostek OSP w sprzęt i pojazdy w celu minimalizowania 
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skutków wywołanych czynnikami naturalnymi” i poprosił o zabranie głosu Skarbnik 

Gminy w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Maziarz, Skarbnik Gminy, 

Wiceprzewodniczący Rady Aleksander Śliż, Sołtys Sołectwa Sieklówka Stanisław 

Bigos i Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr IV/21/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania  stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 14 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kołaczyce na 2024 rok i poprosił  

o zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali : radny Andrzej Maziarz  i Burmistrz Kołaczyc. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr IV/22/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania  stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 15  porządku obrad dotyczy sprawozdania  

z działalności Burmistrza Kołaczyc w okresie międzysesyjnym i poprosił o zabranie 

głosu Burmistrz Kołaczyc w celu przedstawienia sprawozdania. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z budżetu 2024 r. zostało doręczone radnym 

w formie pisemnej. 

Burmistrz Kołaczyc Magdalena Stasiowska poinformowała, że radni otrzymali 

informację i odczytała sprawozdanie. 

Przewodniczący  poinformował, że punkt 16 porządku obrad dotyczy interpelacji  

i wniosków radnych /w formie pisemnej /. Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 17 porządku obrad dotyczy wolnych 

wniosków i poprosił o zabieranie głosu w tym punkcie. 
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Radna Wioleta Garstka zasygnalizowała problem – konieczność utwardzania 

poboczy przy drogach. 

Wiceprzewodniczący Rady Aleksander Śliż zapytał o Fundusz Solecki 

w Krajowicach, na jakim jest to etapie i kiedy będzie realizowane. 

W odpowiedzi Inspektor Stanisław Długosz wyjaśnił, że żeby realizować zadania 

z funduszu najpierw trzeba przygotować  przedmiar robót, a to jeszcze nie zostało 

zrealizowane. I w tej chwili zostało zlecone osobom, które robiły wycenę, żeby 

takowy przedmiar zaistniał, żeby można było zrobić zapytanie ofertowe. 

Radny Andrzej Maziarz zasygnalizował problem związany z oczyszczalnią ścieków. 

Sołtys Sołectwa Sowina Józef Frączek zapytał o montaż lamp  solarnych, kiedy to się 

będzie odbywało. 

Inspektor Marcin Grela wyjaśnił, że w piątek został otworzony przetarg, jak zostanie 

wyłoniony wykonawca i podpisana umowa, ma trzy miesiące na realizację zadania. 

Jesteśmy po przetargu a nie ma wyłonionego jeszcze wykonawcy. 

Radna Danuta Baran zasygnalizowała problem związany z funkcjonowaniem 

Ośrodka Zdrowia w Sieklówce. 

W tej sprawie głos zabrali też Burmistrz Kołaczyc, Kierownik SPZOZ Kołaczyce Piotr 

Wojnarowicz i Inspektor Paweł Hap, który przedstawił zadania jakie będą 

realizowane przy ewentualnym remoncie budynku Ośrodka. 

Kierownik SPZOZ przedstawił też kwestie związane z dyżurami lekarzy 

i przyjmowaniem pacjentów w Ośrodku w Sieklówce. 

Głos w tej sprawie zabrał też Sołtys Sołectwa Sieklówka Stanisław Bigos. 

Radny Andrzej Maziarz zapytał, czy nie zachodzi konieczność remontu budynku 

wewnątrz. 

Burmistrz Kołaczyc wyjaśniła, że pojawiają  się możliwości dofinansowania, konkurs 

przewiduje wydatki na termomodernizację zewnętrzną budynku, a później będziemy 

szukać środków na zrobienie wewnętrznej części. 

Przewodniczący poinformował, że sesja następna  jest przewidywana pod koniec 

lipca. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący zamknął obrady IV 

sesji Rady Miejskiej w Kołaczycach. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant:                                                                  Przewodniczący Rady                                                                                                                                                                                                                   

Jan Ochałek                                                                Miejskiej w Kołaczycach 

                                                                                   Stanisław Rogaczewski 



Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kołaczyc w okresie międzysesyjnym  

  ( IV  sesja 20.06. 2024 r. ) 

 
REALIZACJA ZADAŃ Z BUDŻETU 2024 r. 

 

 

 

 

1.    Uzyskano decyzję o warunkach zabudowy dla zadania budowa wolnostojącego garażu o    
powierzchni zabudowy do 35 m2 w Bieździedzy (za Domem Rolnika i Strażaka).  Wykonano również 
roboty ziemne i podbudowę pod garaż, nawierzchnię z kostki i obrzeża Sołectwo wykona we 
własnym zakresie. 
 

2.   Zakończono roboty przy zadaniu: „Remont przystanku przy Dworze w Sieklówce” (Wykonawca: 
Usługi Budowlane RM Rafał Mijal, Bieździadka 207, 38-214 Bieździedza, kwota brutto 9 800,00 zł). 

 

 
   3.  W trakcie realizacji jest zadanie: „Przebudowa ze zmianą sposobu użytkowania części pomieszczeń 

szkoły podstawowej w Krajowicach z przeznaczeniem na żłobek” (Umowa z: firma Budowlano 
Remontowa MAD-BUD inż. Grzegorz Madej, Dąbrówka 115, 38-211 Jasło), kwota brutto 
733 000,00 zł, termin: 21.09.2024 r.). Stan zaawansowania:  trwają roboty wykończeniowe, do 
wykonania pozostało: montaż wykładzin podłogowych i asfaltowanie zjazdu.  

 
4.  W trakcie procedury przetargowej są zadania: 

   Część I:  Wykonanie przyłącza wodociągowego do instalacji zraszania oraz systemu drenażu ze 
zbiornikami retencyjnymi kompleksu sportowego na działce nr ewid. 208/1 w Kołaczycach.  
Wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejsza ofertę złożyła firma: UZE Krzysztof Szczyrba Kołaczyce, ul. 
Rynek 5 – kwota brutto 218 202,00 zł 

   oraz  
   Część II: Zakup i montaż tablicy wyników wraz z przyłączem energetycznym przy kompleksie 

sportowym na działce nr ewid. 208/1 w. Wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejsza ofertę złożyła firma: 
ZGK Sp. z o.o. w Kołaczycach – kwota brutto 27 054,01 zł 

 
5.  Wyłoniono w wyniku zapytania ofertowego i podpisano umowę z Wykonawcą zadania „Remont 

gabinetów Burmistrza, Zastępcy Burmistrza i sekretariatu Urzędu Miejskiego w Kołaczycach”.  
      (Wykonawca:  Mega Stolar  Usługi Remontowo- Montażowe Leszek Dziędzioł Jasło - kwota brutto:  
      36 872,94 zł, termin: 31.07.2024 r.). 
 
6. W trakcie procedury zapytania ofertowego jest zadanie: „Miejsce rekreacji i wypoczynku dla 

mieszkańców na działce nr ewid. 425/2 w Lublicy”. Na zadanie Gmina otrzymała dofinasowanie  z 
PPOW w kwocie 20 000,00 zł). 

 
7. Gmina przymierza się do złożenia wniosku o dofinasowanie zadania „Przebudowa budynku 

komunalnego w Sieklówce” w ramach Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla 
Podkarpacia 2021-2027 Priorytet FEPK.02 Energia i Środowisko Działanie FEPK.02.01 Poprawa 
jakości powietrza–dotacja, typ projektu: „Poprawa efektywności energetycznej budynków 
użyteczności publicznej wraz z instalacją urządzeń OZE oraz wymianą/modernizacją źródeł ciepła 
albo podłączeniem do sieci ciepłowniczej/chłodniczej”. Termin składania wniosków 30.07.2024 r. 
Na potrzeby wniosku niezbędna jest modyfikacja dokumentacji (doprojektowanie instalacji 
fotowoltaicznej z magazynem energii, instalacji klimatyzacji, urządzeń zacieniających) oraz 
aktualizacja kosztorysów i audytu wykonanych w 2017 r.  
 

 

 

 



8. Podpisano umowę na realizację zadania: „Uporządkowanie oraz integracja sieci dróg 

gminnych w Gminie Kołaczyce poprzez ich przebudowę i modernizację”. W ramach 

zadania zrealizowana będzie przebudowa i modernizacja 16 odcinków dróg na 

terenie gminy. Zadanie będzie realizowane przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-

Mostowych w Jaśle Sp. z o.o. za kwotę 6 978 535,91 zł. 

9. Przeprowadzono zapytanie ofertowe na nadzór inwestorski na realizacją robót 

budowlanych ww. projektu z Polskiego Ładu. Podpisana została umowa z P. Joanną 

Górą na kwotę 39 715,20 zł 

10. Trwa naprawa nawierzchni żwirowej dróg w poszczególnych sołectwach w ramach 

przetargu na remont i bieżące utrzymanie dróg oraz drobne prace związane                           

z udrożnieniem odwodnienia i sprzątaniem ulic z piasku. 

11.  Na ukończeniu jest akcja koszenia poboczy dróg na terenie gminy 

12.  W trakcie realizacji przebudowa drogi gminnej w Sowinie Nr 113401R w km 4+664- 

5+500 (w ramach PROW)– wykonawca PRDM w Jaśle. 

13.  Praktycznie ukończona została realizacja remontu drogi gminnej w Sowinie Nr 

113401R w km 5+520 – 6+421 (w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg) – 

wykonawca FHU Grzegorz Ligęzka. 

14. Podpisano umowę  z wykonawcą :Zbigniew Strzelczyk prowadzący działalność gospodarczą 

zarejestrowaną w CEIDG pod nazwą  Zbigniew Strzelczyk Konserwacja Zabytków, Głogowiany 

Stara Wieś 21d,32-210 Książ Wielki    Termin realizacji : 6  miesięcy od podpisania umowy 

Wartość zadania : 84 255,00 zł. 

15. Przygotowano  umowę na usługę dotyczącą  przeglądu 20 pieców gazowych  i 1 pompy ciepła 

w budynkach komunalnych stanowiących własność Gminy Kołaczyce na kwotę 8 900,00 zł 

brutto. 

 

16. Został zakończony I etap  zadania pn.: ,,Opracowanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej przebudowy i rozbudowy mechaniczno-biologicznej oczyszczalni ścieków do 

przepustowości 996m3/d i RLM=9510 w Kołaczycach” w zakresie opracowania: Karty 

Informacyjnej  Przedsięwzięcia z oceną oddziaływania na środowisko (uzyskanie 

prawomocnej decyzji środowiskowej) - na kwotę 68 634,00 zł, zgodnie z umową i  

harmonogramem rzeczowo – finansowym prac projektowych. 

 

17. Rozpoczęto zbieranie niezbędnych informacji dotyczących projektu instalacji fotowoltaiki 

wraz z magazynem energii na potrzeby projektowanej Oczyszczalni Ścieków w Kołaczycach.                         

Z uzyskanych wstępnych informacji wynika, że w pierwszej kolejności  koniecznym będzie 

zlecenie firmie projektowej wykonanie wstępnej analizy w skład której wchodzi między 

innymi: dobór mocy, plan zagospodarowania terenu, schemat układu, złożenie wniosku                            

i uzyskanie warunków dla firmy fotowoltaicznej, itp. Wstępna analiza będzie konieczna do 

określenia  danych wyjściowych do rozpoczęcia prac projektowych farmy fotowoltaicznej                          

i uzyskania decyzji pozwolenia na budowę (oraz możliwości oszacowania wartości prac 

projektowych).  Wycena dotycząca projektu zależy w znacznym stopniu od wytycznych                          

i warunków  z zakładu energetycznego. 

 

 

 














